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Hej 
 
Efter att har sett ett tv programmet som handlat om idrotten i Fryshuset, tycker jag att 
fritidsnämndens ledamöter ger uppdrag till tjänstemännen att studera ett projekt lite 
närmare, Frysboxen i Fryshuset. Även i Nacka kommun ska det kunnas erbjudas likvärdigt 
verksamhet, skulle det inte kunna vara något sånt projekt i Fisksätra? Förutom dans och 
tjejverksamhet så finns det ett stor behov för just den här typen av verksamheten som 
Frysboxen i Fryshuset i Nacka kommun. 
 
 
Med vänliga hälsningar  
 
Samuel Andersson 
 


